
Zápisnica z 35. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kvačanoch, konaného dňa 

28.1.2022 v zasadačke OcÚ Kvačany od 18,00 – 18,45 hod. 
Prítomní poslanci: Peter Húska, Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Katarína Kojšová, Milan 

Galica, Július Kudzbel  

Hlavný kontrolór obce PhDr. Marcela Jašková - neprítomná  

Neprítomní poslanci: Miroslava Sihocká 

Hostia:      

Zapisovateľka:  Katarína Kunová 

 

P r o g r a m : 
 

1. Schválenie programu. 

2. Prerokovanie použitia finančných prostriedkov pre základnú školu, ktoré neboli 

vyčerpané v roku 2021. 

3. Prerokovanie žiadosti p. Eleny Cebecauer. 

4. Prerokovanie Zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena medzi Obcou 

Kvačany a Stredoslovenskou distribučnou a.s., Žilina.  

5. Rôzne.  

6. Záver. 

 

1. Rokovanie OZ otvoril, za prísnych bezpečnostných a hygienických predpisov, starosta obce 

Jozef Grúň o 18,00 hod. Privítal všetkých prítomných. Z dôvodu pretrvávajúcej mimoriadnej 

situácie všetci prítomní boli od seba vo vzdialenosti min. 2 m, bola zabezpečená dezinfekcia 

a každý prítomný mal na sebe respirátor. Starosta konštatoval, že prítomní sú 6 poslanci zo 7, 

teda je OZ uznášaniaschopné. Za zapisovateľku bola určená Katarína Kunová. Za 

overovateľov zápisnice určil Júliusa Kudzbela a Katarínu Kojšovú. 

Hlasovalo:  za -    6 / Peter Húska, Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák,  Katarína  

     Kojšová, Milan Galica, Július Kudzbel / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Starosta prečítal program, ktorý poslanci schválili bez pripomienok. 

Hlasovalo:  za -    6 / Peter Húska, Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák,  Katarína  

     Kojšová, Milan Galica, Július Kudzbel / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

2. Starosta obce informoval poslancov, že základná škola zaslala na obecný účet na konci 

roka finančné prostriedky, ktoré nevyčerpala v roku 2021, ale musia byť vyčerpané do konca 

marca 2022. Zo základnej školy prišiel list, kde chcú finančné prostriedky použiť na 

financovanie 5% schváleného projektu zo štrukturálnych fondov EU a na úhradu nákladov 

spojených so zvyšovaním ceny energií. Poslanci s použitím finančných prostriedkov na tieto 

účely súhlasili. Potom starosta prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o výške finančných prostriedkov, ktoré 

základná škola neminula v roku 2021, 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje použitie finančných prostriedkov do konca marca 2022 na 

financovanie 5% schváleného projektu zo štrukturálnych fondov EU a na úhradu nákladov 

spojených so zvyšovaním ceny energií. 

Hlasovalo:  za -    6 / Peter Húska, Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák,  Katarína  

     Kojšová, Milan Galica, Július Kudzbel / 



proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

3. Starosta informoval prítomných o doručenej žiadosti od p. Eleny Cebecauer o odvedenie 

vody, ktorá znehodnocuje jej pozemok. Poslanci sa zhodli na tom, že obec nemôže investovať 

finančné prostriedky obce do zhodnocovania súkromných pozemkov. Spomínaný pozemok, 

ktorý spôsobuje zaplavovanie, nie je vo vlastníctve Obce Kvačany a obec nemá uzatvorenú 

zmluvu na jeho užívanie. Obec nemá vlastnícky vzťah ani dokumentáciu k melioráciám. 

Starosta prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť p. Eleny Cebecauer o odvedenie vody 

z ornej pôdy, 

b) obecné zastupiteľstvo neschvaľuje žiadosť p. Eleny Cebecauer, nakoľko spomínané 

pozemky nie sú majetkom obce a obec nemá oprávnenie vynakladať finančné prostriedky na 

zhodnocovanie súkromných pozemkov. 

Hlasovalo:  za -    6 / Peter Húska, Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák,  Katarína  

     Kojšová, Milan Galica, Július Kudzbel / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

4. Ďalej starosta informoval poslancov o doručenej zmluve o budúcej zmluve na zriadenie 

vecného bremena so Stredoslovenskou distribučnou, nakoľko sa plánuje rozšírenie NNK na 

Dlhej Lúke a použijú sa pri tom pozemky, ktoré patria obci. Poslanci s návrhom zmluvy 

súhlasili a poverili starostu jej podpísaním. Potom prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie Zmluvu o budúcej zmluve o zriadení vecného 

bremena medzi Obcou Kvačany a Stredoslovenskou distribučnou a.s. Žilina, 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje Zmluvu o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena 

medzi Obcou Kvačany a Stredoslovenskou distribučnou a.s. Žilina a poveruje starostu obce 

jej podpísaním.  

Hlasovalo:  za -    6 / Peter Húska, Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák,  Katarína  

     Kojšová, Milan Galica, Július Kudzbel / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

5. Starosta informoval prítomných o doručenej cenovej ponuke na výrobu a montáž 

schodiskového zábradlia do požiarnej zbrojnice na Dlhej Lúke. Poslanci s uvedenou sumou 

súhlasili a poverili obecný úrad zaslaním objednávky p. Pavlovi Galicovi. Starosta prečítal 

návrh uznesenia:  

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie cenovú ponuku p. Pavla Galicu na výrobu 

a montáž zábradlia v požiarnej zbrojnici na Dlhej Lúke, 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje cenovú ponuku na výrobu a montáž schodiskového 

zábradlia v požiarnej zbrojnici na Dlhej Lúke a poveruje obecný úrad zaslaním objednávky na 

vykonanie prác, 

Hlasovalo:  za -    6 / Peter Húska, Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák,  Katarína  

     Kojšová, Milan Galica, Július Kudzbel / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Ďalej informoval, že na obecný úrad boli doručené žiadosti p. Báleka a p. Slotkovej na úľavu 

poplatku za komunálny odpad na rok 2022. Podľa schváleného Dodatku č. 1 k VZN č. 5/2015 



o miestnych daniach a miestnom poplatku za KO a DSO je úľava vo výške 50 %. Tieto 

žiadosť poslanci zobrali na vedomie a 50% úľavu schválili. Potom prečítal návrh uznesenia: 

c) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť p. Štefana Báleka o úľavu na poplatku za 

komunálny odpad na rok 2022, 

d) obecné zastupiteľstvo schvaľuje úľavu na poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady podľa § 24 Dodatku č. 1 k VZN Obce Kvačany č. 5/2015 o miestnych 

daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce 

Kvačany na osoby: Davida Báleka a Simonu Bálekovú, nakoľko sa dlhodobo zdržiavajú 

v Nemeckej republike,  

Hlasovalo:  za -    6 / Peter Húska, Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák,  Katarína  

     Kojšová, Milan Galica, Július Kudzbel / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

e) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť p. Jany Slotkovej o úľavu na poplatku za 

komunálny odpad na rok 2022, 

f) obecné zastupiteľstvo schvaľuje úľavu na poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady podľa § 24 Dodatku č. 1 k VZN Obce Kvačany č. 5/2015 o miestnych 

daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce 

Kvačany pre Adama Slotku, nakoľko sa dlhodobo nezdržiava na adrese trvalého pobyt,  

Hlasovalo:  za -    6 / Peter Húska, Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák,  Katarína  

     Kojšová, Milan Galica, Július Kudzbel / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Starosta informoval poslancov o doručenej cenovej ponuke na správu registratúry 

a vyraďovacie konanie registratúrnych záznamov obce, ktoré je podľa zákona potrebné robiť 

každých 5 rokov. Poslanci odsúhlasili cenovú ponuku a starosta prečítal návrh uznesenia:  

g) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie cenovú ponuku od firmy ARCHÍV TATRY s.r.o., 

so sídlom Vrbická 1993, 031 01 Liptovský Mikuláš, na správu registratúry a vyraďovacie 

konanie registratúrnych záznamov Obce Kvačany, 

h) obecné zastupiteľstvo schvaľuje cenovú ponuku na správu registratúry a vyraďovacie 

konanie registratúrnych záznamov Obce Kvačany a poveruje obecný úrad zaslaním 

objednávky na firmu ARCHÍV TATRY s.r.o., so sídlom Vrbická 1993, 031 01 Liptovský 

Mikuláš. 

Hlasovalo:  za -    6 / Peter Húska, Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák,  Katarína  

     Kojšová, Milan Galica, Július Kudzbel / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

6. Na záver starosta obce skonštatoval, že boli prerokované všetky body stanoveného 

programu, všetkým prítomným poďakoval a rokovanie ukončil o 18,45 hod. 

 

 

 

Zapísal/(a):       Starosta obce:  

Katarína Kunová    ........................................ Jozef Grúň      ....................................... 

 

 



Overovatelia:  

     

Július Kudzbel   ........................................ 

 

Katarína Kojšová         ........................................ 


